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Betreft: Vrachtwagenheffing N264 

Geachte heer van der Maat,   

Namens de leden van onze buurtvereniging, voornamelijk woonachtig aan de N264, 
willen wij uw aandacht vragen voor een onderwerp dat enorm leeft in ons dorp en 
zeker in onze buurtvereniging. Dit betreft de voorgenomen vrachtwagenheffing 
waarvan men voornemens is deze niet voor de N264 in te gaan voeren. Dit baart 
ons, als aanwonenden, grote zorgen. 

Zeker aangezien wij hebben vernomen dat minister van Nieuwenhuizen van plan is 
de N324 wel onder de vrachtwagenheffing te laten vallen, zijn wij bang 
geconfronteerd te gaan worden met nog meer vrachtverkeer door onze straat en ons 
dorp.  

Momenteel loopt een traject voor de herinrichting van de N264. Wij zijn als 
aanwonenden hierbij uiteraard nauw betrokken. Door het uitvoeren van dit project is 
het de bedoeling dat de leefbaarheid zal verbeteren voor ons als aanwonenden en 
voor ons dorp. Mocht de vrachtwagenheffing voor de N264 niet ingevoerd gaan 
worden, zijn wij van mening dat de leefbaarheid juist meer in gevaar zal komen. 
Momenteel worden wij al dagelijks geconfronteerd met enorm veel vrachtverkeer. Dit 
betreft zo’n 20% van de motorvoertuigen die ons dorp en dus onze straat passeren. 
U zult begrijpen dat een verdere toename van dit percentage voor ons absoluut niet 
wenselijk is.  

Aangezien u als gedeputeerde meermaals heeft aangegeven dat de leefbaarheid in 
Sint Hubert u aan het hart gaat, willen wij u vragen deze kwestie onder de aandacht 
te brengen bij de minister en/of het ministerie. Wij denken dat een rechtstreekse brief 
van ons aan de minister minder indruk zal maken en daarom hopen wij dat u namens 
ons, maar eigenlijk namens ons hele dorp, aandacht wil vragen voor onze grote 
zorgen.    



Wij zijn van mening dat de N264 meegenomen zou moeten worden in de plannen 
voor de vrachtwagenheffing. Zeker indien deze ook ingevoerd gaat worden op de 
N324. De leefbaarheid van de aanwonenden zal te zeer in het geding komen als dit 
niet gebeurd. Wij hopen dan ook op een uitzondering voor de N264. Wij hebben 
vernomen dat er voorwaarden zijn waaraan een weg moet voldoen om meegenomen 
te worden in de vrachtwagenheffing. Maar is leefbaarheid van een heel dorp niet 
zeker zo belangrijk?  

We hopen u met onze brief overtuigd te hebben van onze zorgen en dat we mogen 
rekenen op uw inzet voor de leefbaarheid van ons dorp. Uiteraard willen we indien 
nodig èèn en ander toelichten. Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 

Met vriendelijke groet, 

Bestuur en leden Buurtvereniging Erica 


